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§ 15 
Medborgarförslag om hundrastgård i närheten av 
Tideliusgatan  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2020/492 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att en 
hundrastgård, för hundar i normalstorlek eller för mindre hundar, 
anläggs i närheten av Tideliusgatan. I förslaget lämnas två 
alternativa placeringar av hundrastgården: På gräsytorna i allén från 
Ringvägen ner till Rosenlundsparken och i Blekingetäppan. 
 
Stadsdelsförvaltningen uppskattar förslaget att tillföra området en 
hundrastgård då det här råder brist på hundrastgårdar. Behovet av 
att skapa nya hundrastgårdar behöver dock vägas mot andra 
angelägna behov i parkerna inom stadsdelsområdet. I dagsläget ser 
förvaltningen det som viktigt att prioritera redan befintliga 
hundrastgårdar innan nya anläggs. 
 
De hundrastgårdar som finns inom stadsdelsområdet ligger ofta vid 
sidan av eller i periferin av en park för att inte störa närboende och 
andra parkbesökare. De i medborgarförslaget två föreslagna 
platserna ligger mycket nära befintliga bostäder varför 
förvaltningen anser att det bör finnas en mer lämpad plats än de som 
föreslås. Förvaltningen tar, med anledning av ovannämnda, med 
behovet av en hundrastgård i aktuellt område för kommande 
planering för hundrastgårdar. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2020/492-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag om 

hundrastgård i närheten av Tideliusgatan 
 SÖD 2020/492-4.1 Medborgarförslag SÖD 2020-492 
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